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PROTOKÓŁ Nr 4/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 19 kwietnia 2022r. 

 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji - otworzył zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem epidemii 

oraz wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa COVID-19, 

obrady komisji prowadzone są zdalne z wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 

Tematyka posiedzenia  

 

1. Pierwsza część posiedzenia wyjazdowa – wizyta radnych w siedzibie Straży 

Miejskiej w Opocznie w celu zapoznania się z funkcjonowaniem 

monitoringu miejskiego. Spotkanie radnych na miejscu o godz. 9.00  

2. Druga część posiedzenia w trybie zdalnym o godz. 10.30 według 

następującego porządku:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.   

4. Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych w 2021r.   

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  
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I część posiedzenia 

 Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe w siedzibie Straży Miejskiej w Opocznie – 

centrum monitoringu miejskiego. Czas trwania posiedzenia wyjazdowego 9.00 – 10.00  

 

II część posiedzenia 

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/.  

 

Przewodniczący zaproponował zmianę w porządku posiedzenia polegającą na tym, aby 

w pkt. 4 zgłosić wnioski do Burmistrza dotyczące usprawnienia funkcjonowania 

monitoringu miejskiego.   

Komisja przyjęła zmianę w porządku posiedzenia głosami: za – 6, przeciw – 0, 

wstrz. – 0.  

 

Porządek po zmianie przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

     2.. Przedłożenie porządku posiedzenia.  

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

4.  Wnioski do Burmistrza dotyczące usprawnienia funkcjonowania monitoringu 

miejskiego.   

5. Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych w 2021r.   

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca marca 2022r.  

 

Przewodniczący poinformował, że protokół Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Opocznie nr 3/2022 z dnia 21 marca 2022r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również projekt protokołu 

został zamieszczony w informatorze programu e - sesja.  

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu.  

 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 21 marca 2022r.  

 

Komisja głosami: za – 6, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół z posiedzenia 

Nr 3/2022  z dnia 21 marca 2022r. 
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Ad. pkt. 4. 

Wnioski do Burmistrza dotyczące usprawnienia funkcjonowania 

monitoringu miejskiego.   

 

Radni -  członkowie Komisji Rewizyjnej odbyli posiedzenie wyjazdowe podczas 

którego zapoznali się z funkcjonowaniem monitoringu miejskiego i wypracowali 

wnioski mające na celu jego usprawnienie: 

 

1) Radna Magdalena Belica – złożyła wniosek, aby w każdym projekcie 

inwestycyjnym (w zakresie infrastruktury drogowej i oświetleniowej) 

uwzględnić instalację elektryczną/słupy oświetleniowe, aby później była 

możliwość instalacji światłowodu potrzebnego do monitoringu; 

2) Radny Jakub Biernacki – złożył wniosek, aby priorytetowo potraktować 

modernizację energetyczną (oświetleniową) pasażu przy ul. Biernackiego w 

celu objęcia monitoringiem całego tego terenu.  

3) Radny Tomasz Kopera – złożył wniosek o zakup nowoczesnego 

oprogramowania do centrum monitoringu (z rozpoznawaniem numerów 

rejestracyjnych) oraz wymianę obecnych, starych kamer na nowoczesne. 

Zgłasza konieczność dokonania analizy liczby osób ukaranych (2 osoby) na 

podstawie zgłoszenia z monitoringu (przy dużej liczbie kamer).  

Komisja przyjęła w/w wnioski (M. Belicy, J. Biernackiego i T. Kopery) do Burmistrza 

jednogłośnie: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0. 

Radny T. Kopera – za  

Radny P. Baran – za 

Radna M. Belica – za  

Radny J. Biernacki – za 

Radny M. Sjer – za 

Radny T. Rurarz – za  

 

Ponadto radna Magdalena Belica zawnioskowała o nagrodę dla Komendanta Straży 

Miejskiej oraz wszystkich pracowników Straży Miejskiej w Opocznie za ich pracę, 

szczególnie trudną w warunkach pandemii COVID i wojny w Ukrainie.  

 

Ad. pkt. 5. 

Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych w 2021r.   

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił informację (załącznik nr 2 do 

protokołu). 

Tomasz Kopera – Przewodniczący – zapytał, czy w projekcie technicznym ul. 

Westerplatte jest uwzględniona budowa kanalizacji ściekowej i deszczowej, kiedy 

zostanie zrealizowane połączenie ul. Brzozowej z Inowłodzką, kiedy zostanie 

wykonany zjazd z ul. Inowłodzkiej w ul. Św. Łukasza (zjazd wymaga pilnego remontu) 

i jak wygląda sprawa własności dworca PKP oraz zagospodarowania budynku w 

przyszłości? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że w projekcie technicznym ul. 

Westerplatte nie była przewidziana modernizacja kanalizacji sanitarnej czy burzowej i 
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nie jest przewidziana na tę chwilę. Ulica Brzozowa zaprojektowana jest do końca 

Osiedla, projekt nie obejmuje połączenia z ul. Inowłodzką. Realizacja ul. Św. Łukasza 

jest przewidziana w tym roku. Został złożony wniosek do Funduszu Dróg 

Samorządowych i ulica znalazła się na liście rezerwowej. Pomimo tego w budżecie 

Gminy Opoczno są przewidziane środki na położenie nowego dywanika asfaltowego. 

Co do dworca to nie jest on własnością Gminy i Gmina nie może tam inwestować.  

Magdalena Belica – radna – zapytała o przeznaczenie budynku po siedzibie Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej przy ul. Kopernika, jak będzie wyglądać 

organizacja ruchu i dojazd do Przystanku Opoczno-Południe w związku z przebudową 

drogi dojazdowej, czy Gmina Opoczno ma problemy z realizacją inwestycji w związku 

z ogromnymi podwyżkami cen materiałów budowlanych i jakie są konsekwencje dla 

budżetu Gminy Opoczno wynikające z Polskiego Ładu? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że budynek po MGOPS jest 

przeznaczony na Dom Seniora (parter) oraz dla Wydz. Edukacji i Centrum Usług 

Wspólnych (piętro). Na przebudowę drogi dojazdowej z Gorzałkowa do Przystanku 

Opoczno-Południe Gmina otrzymała dofinansowanie. Zaplanowana kwota wynosi 5 

mln zł, po przetargu wyszło 9 mln zł, w związku z tym zostanie ogłoszony drugi 

przetarg. Co do połączeń autobusowych MPK to Spółka na bieżąco monitoruje sytuację 

i stara się dostosować rozkład jazdy MPK do zmieniającego się rozkładu jazdy PKP. Na 

tę chwilę nie ma problemów z realizacją inwestycji, bowiem większość z nich była 

zakontraktowana. Na skutek Polskiego Ładu dochody Gminy już są mniejsze  o  ok. 2 

mln zł, a kiedy wejdą obniżone stawki podatkowe to z tego tytułu 40% mniej będzie 

wpływać do budżetu Gminy.   

Magdalena Belica – radna – zapytała ponownie, czy nie ma zagrożenia że z powodu 

ogromnego wzrostu cen materiałów budowanych firmy zejdą z budowy? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że na dziś takich sygnałów nie ma. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący – zapytał, czy kwota 5 mln zł na realizację drogi 

dojazdowej do Przystanku Opoczno-Południe to środki własne czy zewnętrzne? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że to jest dofinansowanie z Funduszu 

Dróg Samorządowych.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący – zapytał, ile Gmina jest w stanie dołożyć do tej 

inwestycji? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że nie przewidziano takiej sytuacji. 

Decyzje zostaną podjęte po drugim przetargu. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący – zapytał, ilu zgłosiło się wykonawców? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że dwóch.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący – zapytał, czy są inwestycje których nie udało się 

zakończyć w roku 2021? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że wystąpiły pewne opóźnienia, ale 

nie było inwestycji, której Gmina nie chciałaby zrealizować.  

 

Magdalena Belica – radna – złożyła wniosek o rozważenie zainstalowania progu 

zwalniającego lub zastosowania innego rozwiązania spowalniającego ruch 

samochodowy na ul. Biernackiego na odcinku między ul. Kossaka a Szkołą 

Podstawową nr 3 oraz zawnioskowała o przyspieszenie realizacji zadania 

bezpiecznego przejścia i oświetlenia na skrzyżowaniu ul. Biernackiego i Kossaka.  
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Tomasz Kopera – Przewodniczący – poruszył temat niebezpiecznego skrzyżowania 

ul. Akacjowej z ul. Lipową i innych skrzyżowań z drogami podporządkowanymi 

na Osiedlu Ustronie, gdzie dochodzi do groźnych wypadków. Uważa, że pomóc 

mogłaby zmiana znaków z „ustąp pierwszeństwa” na znaki „stop”. 

Marek Sijer – rany – powiedział, że te znaki są tożsame i ich zmiana niewiele tu da.  

Głosowanie wniosków (M. Belicy i T. Kopery): za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0  

Radny T. Kopera – za  

Radny P. Baran – za 

Radna M. Belica – za  

Radny J. Biernacki – za 

Radny M. Sjer – za 

Radny T. Rurarz – nieobecny  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wymienił inwestycje nie zakończone w roku 2021 

/których realizacja została przesunięta w czasie/: 

- budowa drogi dojazdowej Różanna; 

- modernizacja drogi wewnętrznej Wygnanów;  

- budowa ul. Słonecznej i Powstańców Wielkopolskich; 

 - budowa ul. Kossaka łączącej Westerplatte z Ceramiczną projekt techniczny; 

- budowa ul. Kuligowskiej od Ogródków Działkowych OZMO; 

- wykonanie drenażu odwadniającego wraz z kanalizacją burzową przy Szkole 

Podstawowej nr 3; 

- budowa oświetlenia ulicznego Bielowice Zapowiedź; 

- budowa oświetlenia ulicznego od drogi krajowej nr 12 do Woli Załężnej projekt 

techniczny; 

- plac zabaw na Osiedlu Gorzałków; 

- opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej zmiana użytkowania kaplicy na 

świetlicę wiejską w Ziębowie; 

- budowa boiska o nawierzchni sztucznej trawy przy stadionie Alei Sportowej projekt 

techniczny.  

Magdalena Belica – radna – zapytała o zabezpieczone pod koniec ubiegłego roku 

pieniądze na projektowanie cmentarza przy ul. Rolnej (odwodnienie starej części i 

rozbudowę nowej części) – na jakim etapie są  prace? 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że jest to w trakcie realizacji. 

Marek Sijer – radny – zaapelował, aby progów zwalniających nie stosowano wszędzie, 

tylko tam, gdzie jest to naprawdę niezbędne. Następnie zapytał o inwestycję 

przebudowy drogi w zakresie budowy ciągu pieszo-rowerowego na ul. Partyzantów od 

ul. Świerkowej do ul. Brzozowej – czy ta inwestycja jest już zakończona?   

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że  

jest zakończona. 

Marek Sijer – radny – powiedział, że tam była zmiana organizacji ruchu, a nie było 

zgłoszenia do Starostwa. Poprosił o zwracanie uwagi na ten wymóg.  

Jakub Biernacki – radny – zapytał o duży 10 mln projekt dotyczący modernizacji szkół 

– czy prace zostały już zakończone i czy tzw. „prace dodatkowe” wymienione w 

informacji pisemnej to były prace, których nie obejmował projekt techniczny  i czy one 
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zostały już zakończone? Następnie zwrócił się do Przewodniczącego Komisji o 

zorganizowanie komisji wyjazdowej w celu obejrzenia zmodernizowanych budynków. 

Zapytał ponadto, co się wydarzyło na ul. Świerkowej, że powycinano wszystkie drzewa 

i czy w projekcie technicznym ul. Westerplatte jest uwzględnione pociągnięcie 

światłowodu pod monitoring? Na koniec radny wyraził opinię, że skrzyżowanie ul. 

Westerplatte – Skłodowska  - Partyzantów wymaga pilnej modernizacji i zmiany 

organizacji. Jest zaskoczony, że żadne prace dotyczące tego skrzyżowania nie zostały 

zaplanowane przy okazji realizowanej inwestycji ul. Westerplatte.  

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – potwierdził, że 

prace „dodatkowe” wyniknęły w każdej szkole i były to prace, które nie dotyczyły 

stricte termomodernizacji, ale ich wykonanie było niezbędne z uwagi na stan obiektu. 

Wszystkie prace dodatkowe w szkołach zostały zakończone w ubiegłym roku, tylko w 

budynku OPS były wykonane w tym roku.  Co do ul. Świerkowej to zgodne z projektem 

technicznym wzdłuż ogrodzenia cmentarza są przewidziane miejsca parkingowe i 

szeroki chodnik w miejscu wycięcia drzew. Na ul. Westerplatte nie jest przewidziana 

kanalizacja sanitarna i deszczowa, a co do instalacji światłowodowej Dyrektor sprawdzi 

i udzieli odpowiedzi. Co do skrzyżowania ul. Westerplatte z ul. Partyzantów Dyrektor 

sprawdzi zakres projektu i czy była możliwość objęcia nim skrzyżowania.  

Marek Sijer – radny – zapytał o przyczynę wycięcia 5-6 drzew przy ZSS Nr 3. 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – wyjaśnił, że 

wycięcie drzew nie było związane z termomodernizacją, a z uszkodzeniami ogrodzenia 

zagrażającymi bezpieczeństwu.  

Jakub Biernacki – radny – zwrócił się do Przewodniczącego Komisji o zorganizowanie 

komisji wyjazdowej w celu obejrzenia budynków objętych dużym projektem 

termomodernizacyjnym. Ponadto poprosił o przygotowanie przez Wydz. Techniczno-

Inwestycyjny wspólnie z Wydz. Ochrony Środowiska informacji, ile drzew i z jakiego 

powodu zostało wyciętych od roku 2019 do teraz. Poprosił również o wgląd w projekt 

ul. Świerkowej i Westerplatte.  

 

Toczyła się dyskusja na temat organizacji dwóch posiedzeń wyjazdowych komisji 

i ostatecznie podjęto decyzję, że: 

- w maju radni obejrzą zmodernizowany budynek Szkoły Podstawowej nr 1, 2 i 3, 

- w czerwcu radni obejrzą zmodernizowany budynek Przedszkola nr 4, 6 i budynek 

po dawnej siedzibie MGOPS.  

Radni proszą o udział w w/w posiedzeniach wyjazdowych: Dyrektora Wydz. 

Techniczno-Inwestycyjnego oraz poinformowanie Dyrektorów w/w szkół o terminach 

wizytacji.  

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0.  

Radny T. Kopera – za 

Radny P. Baran – nieobecny  

Radna M. Belica – za  

Radny J. Biernacki – za 

Radny M. Sjer – za 

Radny T. Rurarz – nieobecny  
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Komisja przyjęła wszystkie informacje do wiadomości i nie zgłosiła żadnych 

zastrzeżeń co do realizacji inwestycji w roku 2021.  

 

Ad. pkt. 6. 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Toczyła się dyskusja na temat pomocy uchodźcom z Ukrainy. Głos zabierali: radna 

Magdalena Belica, radny Tomasz Kopera. 

 

Ponadto radny Tomasz Kopera poprosił o wgląd w dokumentację przetargową na 

inwestycję „Przebudowa świetlicy wiejskiej w Woli Załężnej”.  

 

Ad. pkt. 7. 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący podziękował za udział i zamknął 

posiedzenie. 

 

Sesje i komisje są transmitowane on-line na kanale YouTube gminy Opoczno. 

Nagrania dostępne na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 10.30, godzina zamknięcia posiedzenia 12.20 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Kopera Tomasz – przewodniczący                   .……...………………..… 

 

2. …………………. – zastępca przewodniczącego      .…….……………… 

 

3. Baran Paweł – członek                                                 ………………….. 

 

4. Belica Magdalena – członek                                       ……………………. 

 

5. Biernacki Jakub – członek                                   ………………….……… 

 

6. Sijer Marek – członek                                         ...………………………… 

 

7. Rurarz Tomasz – członek                                    ..………………………… 

 

 

 

Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej 
 

http://www.opoczno.esesja.pl/

